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Bo Gabe

Fra: Anne Larsen Justiniano
Sendt: 27. marts 2017 08:49
Til: Flemming Kortsen; Bo Gabe
Emne: VS: Vedr. Høring af forslag til takstnedsættelse  på færgerne 2017  til LTE- udvalgsmødet 

.

 

 

 
Venlig hilsen 

Anne Larsen Justiniano 

Borgerkonsulent, Plan og Udvikling  

Tlf: 58 57 38 27 | Mobil: 24 48 53 15 | EAN: 5798007389444 

 

Fra: Jonna Andersen [mailto:jonnaomoe@gmail.com]  

Sendt: 26. marts 2017 20:19 

Til: Anne Larsen Justiniano <aljus@slagelse.dk> 

Cc: 'Renny Rosenlund' <draggaarden@me.com>; 'Carsten' <carsten@cml1.dk>; 'Annette Due Holst' 

<annetteholst@live.dk>; Dorthe Winther <dw@danske-smaaoer.dk> 

Emne: Vedr. Høring af forslag til takstnedsættelse på færgerne 2017 til LTE- udvalgsmødet . 

 

 

Kære Anne. 

 

Ø-udvalget har modtaget forslaget til takstnedsættelse på færgerne i 2017 og har følgende bemærkninger: 

 

Ø-udvalgs repræsentanterne på Agersø tilkendegiver, at Agersø er dækket ind af de synspunkter Ø-udvalget, og 

Beboerforeningerne på Agersø og Omø fremsendte til Agersø Omø Færgerne att. Flemming Erichsen og Centerchef 

Flemming Kortsen dateret d. 2. marts 2017 og har således ikke yderligere bemærkninger til forslaget. 

 

Ø-udvalgsrepræsentanterne på Omø, har følgende mærkninger: 

 

Vi hilser med tilfreds perioderne for takstnedsættelser placering, men vi mener der skal ske den samme 

procentuelle takstnedsættelse på begge øer. 

 

Det fremsendte forslag ser sådan ud: 

 

Personer:                                     Agersø                                          Omø 

 

Voksne                                         - 46%                                            - 40 % 

 

Børn                                              -48%                                             - 40% 

 

Biler                                              -45%                                             -45% 

 

Vi foreslår, at man sænker Omøs pris på personer (51 kr. til voksne og 25 kr. til børn) så det bliver den samme 

procentuelle fordeling som på Agersø og dermed laver underskuddet tilsvarende større (yderligere underskud på 

6022 kr.) .Vores begrundelse herfor er, at der forventes flere midler i 2017.  Folketinget har vedtaget, at der skal 

tilføres ekstra midler, og lovforslaget er netop i høring lige nu. De ekstra midler forventes udmeldt primo august 

2017. Midlerne skal bruges i 2017, men kan overføres til 2018. 

 

Såfremt der sker en procentuel fremskrivning af de ekstra midler (som lovforslaget ligger op til) vil Slagelse 

Kommune modtage 115.000,00 til ekstra takstnedsættelse. 
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Venlig hilsen 

Jonna Andersen 

Formand for Ø-udvalget           


